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CLASILO OBČINSKIH ORGANIZACIJ S Z D L CELJE, LAŠKO, SLOVENSKE 
KONJICE, ŠENTJUR, ŠMARJE PRI JELŠAH IN ŽALEC 

Hloiirje v nedeljo 

v nedeljo, 15. aprila, bodo 
^iani mozirske občine po-

potrdili z glasovanjem 
m referendumu svojo visoko 
f^eščenost in zavest. Zavest, 
Hi prevladuje med občani, pa 
ü od včeraj. Rast in razvoj 
leke občine, neke skupnosti, 
K je gradila iz obdobja v 
ibdobje. Problemi, ki so se 
grajali na najrazličnejših po-
iročjih v občini, so bili reše-
jj ravno z močnim sodelo-
mjem občanov v krajevnih 
^pnostih. Tako tudi sedaj, 
[O je treba sanirati osnovno 
(Astvo in otroško varstvo v 
»itni. 
Položaj je takšen, da nare-
jije takojšnjo obnovo šol-
lih prostorov, v nekaterih 
rajih pa tudi novogradnje, 
i&iarelost in neustreznost 
osedanjih šolskih prostorov 
opolnoraa onemogoča nor-
vdno in celovito izvajanje 
inega načrta. Učilnice so ta-
Ö zasedene, da ponekod gro-
i celo tretja izmena pouka, 
'tlika prezasedenost prosto-

rov pa tudi onemogoča do-
polnilni pouk in vse vrste iz-
venšolskih aktivnosti. V mar-
sikaterem kraju je šola več 
kot samo vzgojni zavod. Je 
tudi prostor za kulturne pri-
reditve, če bi imeli povsod 
telovadnice, pa je nima no-
bena šola razen centralne » 
Mozirju, bi bilo omogočeno 
tudi intenzivnejše delo na po-
dročju telesne kulture, saj se 
takšne potrebe kažejo iz dne-
va v dan. Z novimi prostori 
bo normalizirano tudi otroš-
ko varstvo predšolskih otrok 
— ti oddelki so v vseh krajih 
nujno potrebni. In še ena 
pridobitev bo v nedeljo po-
trjena: posebna šola! Uredili 
jo bodo v sedanji osnovni šo-
li v bočni pri Gornjem gra-
du. v njej bodo tudi nasta-
nili tiste učence, ki so odda-
ljeni nd šole več kot 4 km 
•m nimajo možnosti prevoza. 

Sredstva samoprispevka bo-
do znašala nekaj več kot 900 
milijonov starih dinarjev. To 
je skoraj polovico vseh po-

trebnih sredstev za realizaci-
jo načrta obnove šolstva in 
otroškega varstva v občini. 
Ostala sredstva bodo zagoto-
vile delovne organizacije v 
občini z družbenim dogovo-
rom, občinska skupščina, TIS 
in š^le same. 

Obnovljena bodo torej šol-
ska poslopja. Toda s tem bo 
storjeno več, kot pove sama 
beseda. Normalno delo v šo-
lah, izpolnjeni pogoji za nor-
malno izvajanje šolskega uč-
nega načrta, izvenšolske ak-
tivnosti, telovadnice, kuhinje 
in jedilnice, pomenijo napre-
dek za vse kraje, kjer bodo 
izvedli omenjena obnovitvena 
dela. Napredek na kulturno 
prosvetnem področju, ki je 
še kako potreben. 

Sodobnejši pogoji dela pa 
so nedvomno velik prispevek 
k odpravljanju socialnih raz-
lik, saj bodo imeli otroci na 
vasi ravno takšne možnosti 
šolanja kot v mestu. 

D. MEDVED 

USTANOVITEV 
MEDOBČINSKE 
KONFERENCE SZDL 
Občinske konfcrence SZDL 

t^ljskega območja so se od-
lomile, da bodo ustanovile 
nedobčinsko konferenco SZDL 
teljske regije. Njen sedež bo 
' Celju. V okviru medobčin-
ske konference bodo organiza-
Ije SZDL usklajevale enotne 
•kcije in dogovore o posa-
meznih nalogah. Precej skup-
"h nalog imajo tudi na kad-
'ovskem področju. Medobčin-
ska konferenca bo obravnava-
* in ocenjevala vsebinsko us-
meritev javnih informativnih 
®*dstcv, politično naravnanost 
Jelovnih organizacij, zavodov 
'O samoupravnih skupnosti, ki 
^ j o medobčinski pomen, or-
»»nizlrala bo razne delovne 
^ e t e . spodbujala delo de-
^ t o v Itd. V medobčinsko 
konferenco SZDL bo vsaka ob-
Pnska konferenca SZDL (Ce-

Laško, Mozirje, Slovenske 
J®njlce, Šentjur, Šmarje, Ve-
^i«. Žalec) izvolila 6 čla-
nov. 

Konjice slavile zmago 

NAD PRIČAKOVANJI 
V konjiški občini so bila 

celo pričakovanja največjih 
cptimi.=vtov postavljena na 
glavo. Ljudje so namreč svo-
jo zavest izrazili v presenet-
ljivih rezultatih in skoraj ni-
hče ni pričakoval toliko viso-
ke odstotke. 

Ker so občani glasovali v 
treh območjih, so tudi rezul-
tati po območjih razhčni. 
Najvišji odstotek so zabeleži-
li v vitanjskem območju — 
77,68 odstotkov, v samem cen-
tru Vitanja pa so bili rezul-
tati presenetljivi, celo 92,9 od-
stotka. 

V območju Slovenskih Ko-
njic in Loč je bil odstotek — 

76,66 odstotka, v območju 
Zreč, Skomarij in Resnika pa 
so volilci volili z rezultatom 
72,08 odstotka. V samih Zre-
čah so rezultati tudi izredno 
visoki — 85 odstotkov. 

Najbolj pa so se odrezali v 
kraju Tepanje v volilni enoti 
Slovenskih Konjic in Loč, 
kjer so se udeležili referen-
duma za p>odaljšanl samopri-
spevek 100 odstotno in tudi 
100 odstotno bili — ZA. 

Lahko , k tem visokim rezul-
tatom sploh še kaj dodamo? 
Le to, da takšne zavzetosti in 
konca nismo pričakovali, kar 
pa je izpričalo edinstveno za-
vest konjiških občanov, ki so 

na sam preddan referenduma 
bili pripravljeni tako, da 
smo ob obisku v najbolj od-
daljenih vaseh dobesedno str-
meh. Več vasi, med njimi 
Kravjek, Zbelovska gora, 
Mlače pri Ločah, pa so svo-
jo zavest izrazili na ta način, 
da so že do desete ure opra-
vili državljansko dolžnost. 

Na koncu naj velja beseda 
pohvale vsem, ki so tako zre-
lo pohtično pripraviU referen-
dum, pohvala pa gre zlasti 
miadmi, ki je spet ponovno 
dokazala, da se zna odrezati 
takrat, kadar prihaja njen 
čas. Mislimo pri tem zlasti na 
šolsko mladino. Z. STOPAR 

Proizvodnja v Industriji gradbenih elementov v Velenju teče prvič po usta-
novitvi podjetja brez večjih zastojev. Dnevno napravijo 14 tisoč komadov 
strešne opeke, katere garancija je 35 let. Do konca leta bodo proizvedli 
dnevno 18 tisoč komadov. Delavec Rudolf Lesjak dela na kontroli strešni-
kov. Pravi, da je z delom zadovoljen in upa, da bo končno delo v novi to-
varni IGE steklo normalno. 

CELJE LAŠKEMU V NESREČI 
v ponedeljek, dva dni 

po požaru tovarne TIM, 
je bila v Laškem na obis-
ku delegacija občinskega 
političnega aktiva iz Celja, 
in sicer podpredsednik 
občine MARJAN AŠIC, se-
kretar komiteja ZKS STA-
NE SENIČAR in predsed-
nik sindikata IVAN KRA-
MER. 

V pogovoru s predsedni-
kom laške občine RUDI-
JEM GROSARJEM so po-
nudili pomoč občini oziro-
ma kolektivu TIM. Med 
drugim so ponudili zapo-
slitev, začasno seveda, 
vsem, ki bi v tem trenut-
ku zaradi nesreče bili 
brez dela. Predsednik ob-
čine je predstavnike celj-
ske občine obvestil, da za-
radi požara kolektiva 
TIM ne bo zmanjševal šte-
vila zaposlenih. Iskreno se 

je zahvalil za ponujeno 
pomoč, ki je izraz zares 
dobrega sosedstva in med-
občinskega sodelovanja. 
Tovariše iz Celja je pro-
sil, da po svoji moči po-
magajo kolektivu TIM ta-
ko, da bi gradbeno pod-
jetje »Ingrad« s svojimi 
kooperanti, kot izvajalec 
gradnje nove tovarne v 
Rečici, bilo morda pri 
kakšni drugi obveznosti 
razbremenjeno in da bi 
lahko pospešeno začelo s 
ponovno gradnjo dveh v 
požaru porušenih tovarni-
ških hal. 

Takšno pomoč so člani 
političnega aktiva iz Ce-
lja predsedniku laške ob-
čine tudi zagotovili. To 
pa je brez dvoma zelo po-
memben prispevek, po-
hiembna pomoč in gesta 
solidarnosti. J. Kr. 

V rubriki Bralci pišejo, smo danes začeli objavljati daljši 
zapis dr. Ervina Mejaka o bojih Celjanov za severno mejo. Priče-
vanja o vendarle ne preveč odmaknjenih bojih za našo Koroško 
bodo nedvomno zanimiva. Pa čeprav bo v njih več podatkov in 
dejstev kot razmišljanj. Poleg tega pa je zapisovanje preteklosti 
in takratnih bojev za severno mejo tudi danes aktualno. 

Na drugi strani NT preberite naše kramljanje s savinjskimi 
kmeti — o mesni krizi. Živinorejci pravijo — mi nismo odgovorni. 
Dobro bi bilo slišati še drugo stran. Želimo, da se kdo iz kombi-
nata oglasi. 

Ker je Laško doživelo prejšnji teden hudo nesrečo, smo celo 
stran namenili požaru v TIM-u. Toda predvsem o tem, kaj delovni 
kolektiv čaka pri premagovanju posledic požara. 

V rubriki Bralci pišejo bomo spet nadaljevali z objavo prispev-
kov novinarskih skupin iz osnovnih šol že prihodnji četrtek. 

Vaš urednik 


